
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Økonomi- og planutvalget 

Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 01.11.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 15:25 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Tone Hustad Medlem H 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Jonny Meland Lusie Gjersvoll AP 

May Jorid Strand Janne Merete Rimstad Seljebø AP 

 

 

Merknader 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie foreslo at sak 91/16; Interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på 

Nordmøre, tas opp til behandling som første sak etter lunsj, kl. 12.30, uavhengig av hvor langt 

man er kommet på sakslisten.  Økonomi- og planutvalget ga sin tilslutning til dette. 



 

Habilitetsvurderinger: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet i sak 87/16; Sagtrøa bygdetun – videre 

saksgang og vurdering av vilkår for salg, med bakgrunn i at han satt i styret for Sunndal 

Nasjonalparksenter, som var tidligere leietaker i Sagtrøa bygdetun.  Rådmann Randi Dyrnes 

vurderer ikke ordføreren som inhabil i saken da tilknytningen er tilbake i tid.  Økonomi- og 

planutvalget sluttet seg til rådmannen sine vurderinger og erklærte Ståle Refstie habil i 

behandlingen av saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Dokument lagt ut i møtet: 

- Epost fra Erling Rød vedrørende Aursjøvegen med vedlagt reguleringsbestemmelser for 

statsregulering av Aura og Lilledalsvassdraget ble lagt fram i møtet.  Dokumentene skal 

følge saken videre. 

- Rådmannens forslag til budsjett 2017 – økonomiplan 2018–2020 for Sunndal kommune. 

 

I. Orienteringssaker: 

 Bjørn Røkkum, leder for byggekomiteen, og Jan Erik Holthe, eiendomssjef og sekretær 

i komiteen, orienterte om byggeprosjektet Stortuva barnehage. 

 Arild Magne Gjerdevik, daglig leder Statkraft, orienterte om Statkraft sin virksomhet i 

Sunndal og planer for opprusting av Aursjøvegen. 

 Rådmann Randi Dyrnes, presenterte rådmannens forslag til årsbudsjett for 2017 og 

økonomiplan 2017-2020 for Sunndal kommune. 

 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet. 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen 

av sak 86/16 

Anne Guri Aase Plansjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen av sak 

85/16 – 94/16 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen 

av sak 95/16 

Gunnar Olav Furu Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok under 

orienteringssaken om Statkraft og behandlingen av sak 85/16, 

86/16 og 91/16 

Karin Balstad 

Braset 

Økonomikonsulent – deltok under orienteringen om årsbudsjett 

2017 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under orienteringen om 

årsbudsjett og behandlingen av sak 86/16 

Bjørn Sæther Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 91/16 



Jorunn Telstad Rådgiver, rådmannen – deltok under behandlingen av sak 86/16 

Ester Aalbu 

Eriksen 

Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 87/16 

Berit Skjevling Kommunal planlegger – deltok under behandlingen av sak 88/16 – 

90/16 

Marita Åsgård Byggesaksrådgiver – deltok under behandlingen av sak 92/16 

Liv Ingrid Horvli Skolesjef – deltok under behandlingen av sak 95/16 

 

Møteprotokollen er ført av: 

______________________ 

Brit H. Resell 

formannskapssekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

     Malene Aaram Vike     Ståle Refstie            Erling Outzen  

           ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 85/16 Aursjøvegen AS - Avtale mellom Statkraft Energi 

kraftverksgruppe Aura, Nesset kommune og Sunndal 

kommune 

 2016/16439 

PS 86/16 2. tertialrapport 216 for Sunndal kommune  2016/15516 

PS 87/16 Sagtrøa bygdetun - videre saksgang og vurdering av 

vilkår for salg 

 2012/1706 

PS 88/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, 2. gangs 

behandling, merknadsbehandling 

 2015/1963 

PS 89/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, sluttbehandling  2015/1963 

PS 90/16 Reguleringsplan for Rådshammaren massetak, 1. gangs 

behandling av planforslag 

 2015/21920 

PS 91/16 Interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på 

Nordmøre 

 2012/1680 

PS 92/16 Behandling av dispensasjon fra reguleringsplan - 

Levikbukta 10, nybygg uthus/garasje 

 2016/16270 

PS 93/16 Planstrategi for Sunndal kommune 2016 - 2020 -  2016/16512 

PS 94/16 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for 

Trolltindvegen 

 2016/16361 

PS 95/16 Finansiering av midlertidig bygg ved Sande skole  2015/1743 

  

Referatsaker 

  

RS 35/16 Høring - effektivisering av tjenesteenheter og 

tjenestesteder - Møre og Romsdal politidistrikt - 

høringsfrist 02.12.2016 

 2016/16464 

RS 36/16 Ny tjenestestruktur i politiet - ettersending av vedlegg 

til høringsbrev datert 21.10.2016 

 2016/16464 

RS 37/16 Elektronisk avkryssing i manntallet på valgdagen  2015/2062 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 85/16 Aursjøvegen AS - Avtale mellom Statkraft Energi kraftverksgruppe 
Aura, Nesset kommune og Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar avtale mellom Statkraft energi kraftverksgruppen Aura, Nesset 

kommune og Sunndal kommune.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Innspill per e-post av 30.10.2016 fra Erling Rød, FrP, vedrørende Aursjøvegen med vedlagt 

reguleringsbestemmelser for statsregulering av Aura og Lilledalsvassdraget, fastsatt ved kgl. 

resolusjon 31. juli 1953, ble delt ut i møtet.  Dokumentene skal følge saken videre. 

 

Under debatten kom det innspill på at rådmannens innstilling ikke henviste til hvilken avtale som 

skulle vedtas.  Rådmannen endret sin innstilling i henhold til dette. 

 

Revidert innstilling ble vedtatt med 10 mot 1 stemme. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar revidert avtale om Aursjøvegen AS av 26.06.1997 mellom 

Statkraft energi kraftverksgruppen Aura, Nesset kommune og Sunndal kommune. 

 

 

 

PS 86/16 2. tertialrapport 216 for Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomisjef Andrea Fivelstad orienterte innledningsvis. 

 

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret tar 2. tertialrapport 2016 for Sunndal kommune til etterretning. 

 

 

PS 87/16 Sagtrøa bygdetun - videre saksgang og vurdering av vilkår for salg 

Rådmannens innstilling 



1. Økonomi- og planutvalget gir rådmannen fullmakt til å forestå salg av Sagtrøa bygdetun, 

bnr. 25 gnr. 8, festenr. 1 i Sunndal kommune gjennom megler på det åpne marked. Salget 

omfatter ikke kvernhuset og stabburet. Kjøper bærer risiko knyttet til usikkerhet rundt 

adgangen til overføring av festeretten. 

2. Så vidt mulig skal framtidig eier drifte eiendommen i samsvar med relevante deler av 

Stiftelsen Sagtrøas opprinnelige formål: gjenreise og bevare eldre tømmerbygninger som 

grunnlag for et bygdetun med aktivitets- og opplevelsestilbud på Gjøra. Den 

kulturhistoriske verdien som Sagtrøa representerer skal så vidt mulig ivaretas gjennom å 

vedlikeholde og bevare bygninger og tun.   

3. Kommunens utlegg (forsikring, strøm, takst med mer) skal inndekkes av salgssummen 

og tilbakeføres til næringsfondet.  

4. Øvrig salgssum øremerkes formål som samsvarer med stiftelsens formål. Økonomi- og 

planutvalget tar endelig stilling til dette senere, når salgssum er kjent.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Ordfører Ståle Refstie ba om å få vurdert sin habilitet i sak 87/16; Sagtrøa bygdetun – videre 

saksgang og vurdering av vilkår for salg, med bakgrunn i at han satt i styret for Sunndal 

Nasjonalparksenter, som var tidligere leietaker i Sagtrøa bygdetun.  Rådmann Randi Dyrnes 

redegjorde for sine vurderinger og anbefalte å erklære ordføreren som habil i behandlingen av 

saken da Ståle Refstie sin tilknytning skriver seg tilbake i tid.  Økonomi- og planutvalget sluttet 

seg til rådmannen sine anbefalinger og erklærte Ståle Refstie habil i behandlingen av saken, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1. Økonomi- og planutvalget gir rådmannen fullmakt til å forestå salg av Sagtrøa bygdetun, 

bnr. 25 gnr. 8, festenr. 1 i Sunndal kommune gjennom megler på det åpne marked. Salget 

omfatter ikke kvernhuset og stabburet. Kjøper bærer risiko knyttet til usikkerhet rundt 

adgangen til overføring av festeretten. 

2. Så vidt mulig skal framtidig eier drifte eiendommen i samsvar med relevante deler av 

Stiftelsen Sagtrøas opprinnelige formål: gjenreise og bevare eldre tømmerbygninger som 

grunnlag for et bygdetun med aktivitets- og opplevelsestilbud på Gjøra. Den 

kulturhistoriske verdien som Sagtrøa representerer skal så vidt mulig ivaretas gjennom å 

vedlikeholde og bevare bygninger og tun.   

3. Kommunens utlegg (forsikring, strøm, takst med mer) skal inndekkes av salgssummen 

og tilbakeføres til næringsfondet.  

4. Øvrig salgssum øremerkes formål som samsvarer med stiftelsens formål. Økonomi- og 

planutvalget tar endelig stilling til dette senere, når salgssum er kjent.  

 

 

PS 88/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, 2. gangs behandling, 
merknadsbehandling 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget har behandlet 6 innkomne merknader og fatter slikt vedtak:  

1 A Merknad nr. 1, 2, 4 og 6 tas til følge. 



1 B  Merknad nr.  tas delvis til følge. 

1 C  Merknad nr. 3 tas til orientering. 

1 D Merknad nr. 5 tas ikke til følge. 

Planforslaget endres slik: 

2A.  Det tas med rekkefølgebestemmelse om at utbedring av veg- og lysforhold i 
tilkomstvegen til området for sikring av myke trafikanter skal gjennomføres før nye 
boliger kan tas i bruk. Tilkomstvegen til området skal ha minimum 5 meter vegbredde 
inkludert skulder. Asfaltbredde skal være minimum 4 meter. Siktforholdene i 
uoversiktlige svinger skal forbedres. Før anleggsarbeider i adkomstvegen settes i gang 
må det undersøkes hvordan tiltaket kan gjennomføres i forhold til grunnforholdene. 

 

2B. Naturområde grønnstruktur f_G_2 endres til friområde grønnstruktur med bestemmelse 
om at det tillates tiltak som legger til rette for lek og aktivitet. Tiltak må avklares i 
forhold til grunnforholdene. 

 
2C. Det tas med bestemmelse om at lekeområdet f_L sikres mot trafikk. 
 
2.D. Det tas med bestemmelse om at det ikke tillates bygg for varig opphold i faresone 

høgspentanlegg. Dersom trafoen blir fjerna skal området inngå som lekeareal sammen 
med f_L. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Kommunal planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget har behandlet 6 innkomne merknader og fatter slikt vedtak:  

1 A Merknad nr. 1, 2, 4 og 6 tas til følge. 

1 B  Merknad nr.  tas delvis til følge. 

1 C  Merknad nr. 3 tas til orientering. 

1 D Merknad nr. 5 tas ikke til følge. 

Planforslaget endres slik: 

2A.  Det tas med rekkefølgebestemmelse om at utbedring av veg- og lysforhold i tilkomstvegen    
til området for sikring av myke trafikanter skal gjennomføres før nye 

boliger kan tas i bruk. Tilkomstvegen til området skal ha minimum 5 meter vegbredde 
inkludert skulder. Asfaltbredde skal være minimum 4 meter. Siktforholdene i 
uoversiktlige svinger skal forbedres. Før anleggsarbeider i adkomstvegen settes i gang 
må det undersøkes hvordan tiltaket kan gjennomføres i forhold til grunnforholdene. 

 



2B. Naturområde grønnstruktur f_G_2 endres til friområde grønnstruktur med bestemmelse 
om at det tillates tiltak som legger til rette for lek og aktivitet. Tiltak må avklares i 
forhold til grunnforholdene. 

 
2C. Det tas med bestemmelse om at lekeområdet f_L sikres mot trafikk. 
 
2.D. Det tas med bestemmelse om at det ikke tillates bygg for varig opphold i faresone 

høgspentanlegg. Dersom trafoen blir fjerna skal området inngå som lekeareal sammen 
med f_L. 

 

 

 

PS 89/16 Reguleringsplan for Trædalsbakken, sluttbehandling 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar slik innstilling: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Trædalsbakken vist på plankart og 
bestemmelser revidert iht. vedtak i økonomi- og planutvalget. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12.12. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalget sin innstilling til kommunestyret: 

Økonomi- og planutvalget vedtar slik innstilling: 

1. Sunndal kommunestyret vedtar reguleringsplan for Trædalsbakken vist på plankart og 
bestemmelser revidert iht. vedtak i økonomi- og planutvalget. 

 
2. Vedtaket er fattet med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12.12. 
 

 

 

PS 90/16 Reguleringsplan for Rådshammaren massetak, 1. gangs. behandling av 
planforslag 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan for Rådshammaren massetak ut til 

høring og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser. 

Det tas forbehold om at dersom enkelte tema må utredes mer må dette bekostes av privat 

forslagsstiller.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Kommunal planlegger Berit Skjevling orienterte innledningsvis. 



 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til reguleringsplan for Rådshammaren massetak ut til 

høring og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser. 

Det tas forbehold om at dersom enkelte tema må utredes mer må dette bekostes av privat 

forslagsstiller. 

 

 

 

PS 91/16 Interkommunal kommunedelplan for sjøområdene på Nordmøre 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til interkommunal sjøområdeplan for Nordmøre ut til 

høring og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Jens-Eric Eliassen, prosjektleder, orienterte om forslag til interkommunal arealplan for 

sjøområdene på Nordmøre innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget legger forslag til interkommunal sjøområdeplan for Nordmøre ut til 

høring og offentlig ettersyn i henhold til plan- og bygningslovens bestemmelser. 

 

 

PS 92/16 Behandling av dispensasjon fra reguleringsplan - Levikbukta 10, 
nybygg uthus/garasje 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget innvilger dispensasjon fra reguleringsplan Levika hyttefelt i samsvar 

med søknad av 19.09.2016 om å sette opp uthus/garasje.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Byggesaksrådgiver Marita Åsgård orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 



Økonomi- og planutvalget innvilger dispensasjon fra reguleringsplan Levika hyttefelt i samsvar 

med søknad av 19.09.2016 om å sette opp uthus/garasje.  

 

 

 

PS 93/16 Planstrategi for Sunndal kommune 2016 - 2020 - 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar å legge «Planstrategi for Sunndal kommune 2016 – 2020» ut på 

offentlig høring. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar å legge «Planstrategi for Sunndal kommune 2016 – 2020» ut på 

offentlig høring. 

 

 

 

PS 94/16 Søknad om godkjenning av økt bompengeavgift for Trolltindvegen 

Rådmannens innstilling 

1. Kommunestyret godkjenner at Trolltind veiforening v/Odd Magne Maridal, Liavegen 152, 

6610 Øksendal øker avgiften på Trolltindvegen fra kr. 50 til kr. 80 for enkeltturer pr 

passering, inkludert parkering.  

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen og parkeringsarealet, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av 

bompengene. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret godkjenner at Trolltind veiforening v/Odd Magne Maridal, Liavegen 152, 

6610 Øksendal øker avgiften på Trolltindvegen fra kr. 50 til kr. 80 for enkeltturer pr 

passering, inkludert parkering.  

2. Det er en forutsetning at bompengeinntektene skal brukes kun på drift og vedlikehold av 

vegen og parkeringsarealet, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av 

bompengene. 
 

 

 



PS 95/16 Finansiering av midlertidig bygg ved Sande skole 

Rådmannens innstilling 

1 Midlertidig bygg ved Sande skole, i forbindelse med opprettelse av innføringstilbud for 

nyankomne minoritetsspråklige elever, leies for en periode på 4 år med opsjon på 1+1 år. 

2 Kostnader til leie og driftskostnader for midlertidig bygg ved Sande skole finansieres av 

fondsmidler med kroner 1 000 000 for hvert av årene 2017-2020. Midlene overføres til 

grunnskoletjenestens ramme fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

3 Investeringsmidler til kabling for IKT samt møblering i midlertidig bygg, kroner 500 000 

finansieres av fondsmidler. Midlene overføres grunnskoletjenestens investeringsbudsjett 

for 2017 fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

4 Administrasjon av innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever finansieres 

av fondsmidler med 420 000 kroner for hvert av årene 2017-2020. Midlene overføres til 

grunnskoletjenestens ramme fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

5 Grunnskoletjenesten vurderer, sammen med Sande skole og innføringstilbudet, hvilke 

elev- og ansattegrupper det er mest hensiktsmessig å plassere i det midlertidige bygget ut 

fra en samlet vurdering av areal og endelig utforming. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 01.11.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

1 Midlertidig bygg ved Sande skole, i forbindelse med opprettelse av innføringstilbud for 

nyankomne minoritetsspråklige elever, leies for en periode på 4 år med opsjon på 1+1 år. 

2 Kostnader til leie og driftskostnader for midlertidig bygg ved Sande skole finansieres av 

fondsmidler med kroner 1 000 000 for hvert av årene 2017-2020. Midlene overføres til 

grunnskoletjenestens ramme fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

3 Investeringsmidler til kabling for IKT samt møblering i midlertidig bygg, kroner 500 000 

finansieres av fondsmidler. Midlene overføres grunnskoletjenestens investeringsbudsjett 

for 2017 fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

4 Administrasjon av innføringstilbud for nyankomne minoritetsspråklige elever finansieres 

av fondsmidler med 420 000 kroner for hvert av årene 2017-2020. Midlene overføres til 

grunnskoletjenestens ramme fra overskudd i integreringstilskudd avsatt i fond. 

5 Grunnskoletjenesten vurderer, sammen med Sande skole og innføringstilbudet, hvilke 

elev- og ansattegrupper det er mest hensiktsmessig å plassere i det midlertidige bygget ut 

fra en samlet vurdering av areal og endelig utforming. 

 

 

 


